
 

 

 

 

 

Tarnów, dn. 5 maja 2025 r. 
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Pan Maciej Aleksander 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 
 
 
 
 
W odpowiedzi na Pana wniosek w sprawie informacji na temat „psich pakietów” uprzejmie 

informuję, że tzw. „psie pakiety” zostały zakupione w latach 2009 – 2010 i ustawione  
w wybranych, najbardziej uczęszczanych terenach zieleni miejskiej, w ramach akcji edukacyjnej 
mającej na celu zwrócenie uwagi mieszkańców na problem czystości otoczenia i przypomnienie 
posiadaczom zwierząt o ich obowiązkach. Z uwagi na bardzo wysokie koszty zakupu i utrzymania, liczne 
akty wandalizmu (większość „psich pakietów” została zdewastowana a woreczki były wyciągane  
i rozrzucane, powodując dodatkowe zaśmiecanie), a przede wszystkim fakt, że posiadanie własnych 
woreczków jest obowiązkiem posiadaczy zwierząt, ustawianie „psich pakietów” nie ma uzasadnienia, 
od wielu lat nie są w nich uzupełniane woreczki, a istniejące jeszcze „psie pakiety” są wykorzystywane 
jako zwykłe kosze na śmieci, w miarę zużywania wycofywane z eksploatacji i złomowane.  

Należy podkreślić, że do usuwania nieczystości pozostawianych przez psy nie są potrzebne 
specjalne worki i pojemniki. Zgodnie z Uchwałą Rady Miejskiej w Tarnowie nr XLII/370/2020 z dn. 26 
listopada 2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Tarnowa, 
osoby wyprowadzające zwierzęta domowe są zobowiązane do posiadania własnego woreczka oraz 
niezwłocznego usuwania zanieczyszczeń pozostawianych przez zwierzęta (§ 19 Regulaminu). 
Nie stosujący się do tego obowiązku podlegają karze zgodnie z kodeksem wykroczeń, a osoby 
sprzątające po swoich czworonogach mogą korzystać z dostępnych powszechnie, zwykłych woreczków 
foliowych lub papierowych oraz licznych koszy znajdujących się na terenach zieleni miejskiej i przy 
ulicach a także pojemników na zmieszane odpady przy każdej nieruchomości. 

Z tego też powodu nie ma uzasadnienia instalacja automatów sprzedających woreczki. Koszt 
jednego takiego urządzenia to co najmniej kilka tysięcy zł, do których należy doliczyć koszty obsługi 
(uzupełniania woreczków, odbioru i transportu gotówki, konserwacji, napraw itp.), natomiast jego 
użyteczność byłaby bardzo wątpliwa, ponieważ zwykłe woreczki foliowe są dostępne w większości 
sklepów w bardzo niskiej, nie przekraczającej 2 – 3 groszy, cenie. 

 
 
 
 
 
 
 

Otrzymują: 
1. Adresat, 
2. Kancelaria Rady Miejskiej (KRM.0003.368.2025), 
3. Aa.  
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